
Dagsorden/referat 

Fælles bestyrelsesmøde Lindholt etape1 – Grundejerforening og Vejlaug 

 

Dato:  18. maj 2020 
Sted:  Hos Marianne 
Klokken: 19:00-21:00  
Indkaldte:  Morten, Camilla, Peter, Mikael og Anders, Marianne 
 

Dagsorden  Referat 
1. Godkendelse af referat samt underskrift 

[Godkendelse] 
Godkendt 

2. Orientering fra formanden 
[Orientering] 

Tage stilling til generalforsamling. Se mere under 
pkt. 6 

3. Orientering fra kassereren v. Mikael  
Herunder status på opkrævning af 
kontingent for 2019 
[Orientering] 

Alle har betalt for 2019 
 
Det fremsættes på generalforsamlingen, at 
kontingentet for begge foreninger bibeholdes i 2020 
med henblik på, at der skal etableres aktiviteter på 
fællesområdet. 

4. Status ifbm. advokat 
[Drøftelse] 

Opfølgning ved advokat: 

• Forbrugt tid 

• Stævningsudkastet diskuteres og 
kommentarer hertil sendes til advokat. 

• Advokaten skal sende en officiel mail til 
Randers kommune vedr. en kommende 
stævning. 

• Bestyrelsen ønsker ikke at stævningen skal 
tinglyses på grundene 

• Advokaten bedes orientere om et estimat 
på hvor lang tid det forventes at tage at få 
forsikringen i spil. 

 
Morten følger op, og skriver til advokaten 

5. Status vedr. overdragelse; herunder 
græsslåning 
[Orientering] 

Gennemgang med Thomas Langballe: 
 
Tirsdag d. 26/5 kl. 16.00 foran Okapivej 29 
Fra bestyrelsen deltager: Mikael, Anders, Peter 
 

• Mangellisten gennemgås inden af 
bestyrelsesmedlemmerne. 

• Morten samler noter fra de andre 
bestyrelsesmedlemmer og sender til Langballe 

 
Note til mangellisten: 
Chikane mod Rensdyrvej er for bred 

6. Afholdelse af generalforsamling  
7. [Drøftelse] 

Forslag til dato for generalforsamling:  
D. 22/6 kl. 19:00 i Romalt Forsamlingshus 



Der skal laves indkaldelsen og deles ud. 
Lokale skal bestilles 
Peter laver og omdeler 
 
Forslag til generalforsamlingen 
• Husk at skive ud i forbindelse med 

generalforsamling, at folk skal tænke over hvad 
der skal på de grønne områder. 

• Nedsættelse af udvalg til fællesområdet 

• Bestyrelsen ønsker, at lave en ramme for et 
aktivitetsområde, hvor beboere kommer med 
forslag til grønne områder. 

 

Early warning på Facebook at bestyrelsen ønsker 
et udvalg i forbindelse med de grønne områder. 
Definere en ramme for hvilket ting der ønskes på 
fælles området. 
Peter skriver ud på Facebook 

8. Kontingent for 2020 
[Drøftelse] 

Punkt til generalforsamling: 
Vi bibeholder kontingent for 2020 
 
En del ejendomme er solgt. Kontingent gælder for 
2020.  

9. Evt.  
[Orientering] 
 

Hjertestarter 
Står pt. ved Anders. Nærmere info om kursus 
følger på Facebook og hjemmesiden 
 
Skt. Hans 
Okapivejens festudvalg opfordres til at bibeholde 
Skt. Hans bålet 

 
På dagsorden til næste møde: 

• Indsende ændrede vedtægter til kommunen 
 


